
Interpelácia č. 41/2025 
 

 

15. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 03. 03. 2025  

 

 

Ing. Kolesár: 

Bola zverejnená Zmluva o dielo na projektovú dokumentáciu, podpora energetickej 

efektívnosti a využívanie obnoviteľných zdrojov energie v budove Mestského kultúrneho 

strediska v Trebišove. Žiadam o informáciu, kedy možno očakávať rekonštrukciu, či to je 

nejaká blízka doba, alebo či táto projektová dokumentácia je zatiaľ len prípravou na nejaké 

budúce aktivity v mestskom kultúrnom stredisku. 

 

PhDr. Čižmár: 

Táto zmluva o dodanie projektovej dokumentácie nie je k aktivitám, spracováva komplexnú 

rekonštrukciu budovy v zmysle podmienok, ktoré sú vyhlásené momentálne v aktuálnej výzve 

envirofondu. Má byť dodaná tak, aby sme stihli podanie žiadosti v rámci 1. etapy, čiže 

k príslušnému termínu. Cieľom je zrekonštruovať budovu tak, aby spĺňala energetické 

kritéria, aby spĺňala podmienky dispozičného charakteru, aby spĺňala podmienky na úpravy, 

ktoré súvisia s nutnou rekonštrukciou tejto budovy, keďže už dosiahla istý vek. Ak si dobre 

pamätám, slávnostné odovzdanie tejto budovy bolo niekedy v roku 1986. Od tohto roku sa na 

tejto budove nekonali, alebo nezrealizovali žiadne významné a zásadné stavebno-technické 

zásahy. Takže z tohto dôvodu chceme využiť možnosti, ktoré ponúkajú aktuálne výzvy, 

v tomto prípade envirofondu a chceli by sme sa ako mesto zapojiť.  

 

Ing. Kolesár: 

To samozrejme rešpektujem a je to chvályhodné, ale ten termín je aspoň nejaký približne 

známy. V tej budove sú aj zariadenia, ktoré neprevádzkuje mesto a teda by ma zaujímalo, či 

budú v prevádzke ešte nejaký čas, alebo už nebudú v prevádzke, alebo či sa ich dotkne 

rekonštrukcia alebo či sa ich nedotkne. Takže aspoň orientačne, či je známy nejaký termín 

kedy by sa tá budova mala začať rekonštruovať, čo je veľmi dobre, že sa to pripravuje.  

 

PhDr. Čižmár: 

Procesne to prebieha tak, že keď sa chceme rozprávať o 1. etape, ku ktorej musia byť splnené 

podmienky, držíme sa termínu 30. apríl, čo je termín na podanie žiadosti so všetkou 

príslušnou administratívnou prílohou. Čo sa týka otázky prevádzky zariadení, ktoré 

momentálne spravuje, máte tým asi na mysli reštauráciu Amadeus. O týchto plánoch mesta je 

prevádzkovateľ informovaný, pretože mesto si pokladalo za povinnosť ešte predtým, než 

vôbec začneme riešiť podanie žiadosti, informovať prevádzkovateľa. Myslím si, že aj zo 

strany mesta boli vykonané všetky úkony, o ktorých by mal vedieť prevádzkovateľ. Takisto 

v prípade úspešnosti sme zatiaľ predbežne dohodnutí s prevádzkovateľom na postupe aký by 

mal byť zo strany zhotoviteľa tak, aby výrazne a dlhodobo nezasiahol činnosť tejto časti, tzn. 

reštaurácie. Zároveň je cieľom mesta, aby celá budova spĺňala svoj účel tak, ako doteraz. To 

znamená, v prípade reštaurácie, aby tam naďalej reštauračné služby boli ponúkané. V prípade 

Zemplínskej knižnice, ktorá je zariadením Košického samosprávneho kraja, aby knižnica aj 

podľa vyjadrenia pani riaditeľky naďalej pôsobila v týchto priestoroch. A z pohľadu mesta, 

ktoré disponuje širokým zázemím, či už miestnosti alebo spoločenských priestorov, aby boli 

zrekonštruované tak, aby dokázali v čo najskoršom termíne poskytovať služby obyvateľom.  

 

 



Ing. Kolesár: 

Ďakujem. Pripomínam len, že táto interpelácia nie je v mene tam sídliacich inštitúcií, ktoré 

nie sú v správe mesta, nie som ich hovorcom, aby nedošlo k nejakému nedorozumeniu, ani ju 

neprednášam po nejakom dohovore s nimi. Prednášam ju preto, že to zaujíma verejnosť, ktorá 

navštevuje tieto zariadenia a teda ten termín nebude tak skoro, čiže môžeme sa spoliehať, že 

minimálne letnú sezónu sa  v týchto zariadeniach bude dať stretávať, ak som teda správne 

porozumel. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ani sme si to nikdy tak nemysleli, keď ste to takto prezentovali, aspoň za seba hovorím. A čo 

sa týka predbežného plánovania, tak, ako som uviedol, ten procesný sled je jasný. Najprv sa 

podáva žiadosť, tá žiadosť sa vyhodnocuje, následne musí prebehnúť, alebo musí byť 

vytvorený dostatočný priestor na realizáciu súťaže na dodávateľa, následne musí byť 

podpísaná zmluva o dielo, odovzdané stavenisko, až tak následne môžu prebiehať práce. 

Všetko musí byť koordinované tak, aby to nenabúralo, alebo  procesne a časovo bolo 

zosúladené aj s činnosťou mesta, keďže mesto vykonáva v týchto priestoroch množstvo 

svojich aktivít, ktoré sú v rámci časového rámca počas celého roka. Čiže, ak sa máme my do 

budúcnosti zariadiť, A ak by sme boli úspešní v tejto výzve, tak musíme takisto aj my vedieť 

s dostatočným časovým predstihom  o tom, kedy začne takéto dielo a kedy bude približne 

ukončené a o tom určite aj vás poslancov budeme informovať.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


